
1/2

Dato 05.10.2015. 

Dok.nr.

Sagsnr.  LP-S18
Ref. frwa

Resumé af de indkomne bemærkninger til forslag til Udviklingsplan for 
Henne samt udkast til Byrådets vurdering af disse

I forbindelse med den offentlige høring af udviklingsplan for Henne, har Varde Kommune modtaget 
bemærkninger fra følgende:

 1) Mette Steenbock Nielsen

 2) Margit og Christian Godballe

 3) Lars Brink Larsen

 4) Niels Agger

 5) Peter Henneby

 6) Ebbe Hinz

 7) Ida Agger

 8) Søren Bülow og Karen Bülow Munch

 9) Foreningen samejet Henne Mølle og Aage V. Jensens Naturfond

 10) Kirsten og Jens Lund

 11) Drøftet med Styregruppe. 

Bidragene omhandler
1) Forslag om afvikling af vej, efterspørgsel på bedre restauranter og et lavpris supermarked.

2) Forslag om trafikchikane på Gejlbjergvej.

3) Information om oversvømmede stier på Lyngsbo hede.

4) Tilkendegivelse af holdning mod yderligere byggeri på parkeringsarealet ved Henne strand samt 
en tilkendegivelse af, at der er visse formuleringer i det udsendte materiale som han har svært 
ved, at forstå.

5) Et ønske om, at sælge sin grund ved Henne Mølle Å til Varde kommune.

6) Tilkendegivelse af holdning om behov for mere parkeringsareal samt en renovering af bykernen 
og etablering af mulighed for et markedstorv på parkeringsarealet ved Henne strand.

7) Tilkendegivelse af en usikkerhed på spørgsmålet om hvorledes de fremsatte idéer skal finansieres 
samt en et forslag om, at ændre idéen om ansættelse af en kulturformidler til, at ansætte en 
naturformidler.

8) Tilkendegivelse af holdning om, at opførsel af shelter ved Henne Mølle Å er en dårlig idé med 
henvisning til den sårbare natur.
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9) Tilkendegivelse af, at Foreningen samejet Henne Mølle og Aage V. Jensens Naturfond ikke har 
nogen planer om, at indgå i udvikling af faciliteterne omkring Henne Mølle Å samt et ønske om, 
at projekter i forbindelse med Henne Mølle Å tages ud af planen. 

10) Tilkendegivelse af enighed i udviklingsplanens intention om udvikling af center området ved 
Henne strand samt ønske om en kystnær cykelsti fra Henne og syd over.

11) Tilkendegivelse fra Styregruppe om et ønske om bedre tilgængelighed. 

Byrådets vurdering:

Den øgede fokus på tilgængelighed i samfundet er meget godt i tråd med udviklingsplanen og flere 
indkomne bemærkninger. Byrådet lægger selvsagt afgørende vægt på trafiksikkerheden i området. I 
styregruppen har man også drøftet, forskellige tiltag med hensyn til tilgængelighed. Byrådet ser 
anledning til at revidere udviklingsplanen for Henne, for de områder der omhandler tilgængelighed, 
således at byens fysiske udformninger i højere grad tilgodeser folk med eksempelvis fysikske handicap. 
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